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  Akademický senát FZS TUL 
   | Zápis z jednání 

 
 

Zápis č. 5/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL 
dne 6. března 2024 

 
 

Přítomni: Jiří BENEŠ, Nikol BENEŠOVÁ dostavila se v 15.43 hod., Filip DVOŘÁK on-line, Barbora MAŠKOVÁ, 

Vojtěch LINDAUER, Jan MORAVA, Jakub REČEK, Tomáš ROUBÍČEK, Magda HOLÁ (tajemnice AS FZS TUL) 

Hosté: Karel CVACHOVEC on-line, Lenka KOZÁKOVÁ on-line, Zuzana PAUKERTOVÁ on-line 

Zahájení: Předseda zahájil jednání Akademického senátu Fakulty zdravotnických studií Technické univerzity  

v Liberci (dále jen AS FZS TUL) a konstatoval jeho usnášeníschopnost. Následně jmenoval skrutátory a přečetl 

program zasedání. Program byl jednohlasně schválen. 

 

Skrutátoři:  Vojtěch LINDAUER 

 Tomáš ROUBÍČEK 

 

 

Program jednání: 

1. Zápis 
I. č. 3/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL ze dne 14. 2. 2024 
II. č. 4/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL ze dne 29. 2. 2024 

 
2. Vyjádření děkana FZS TUL 
3. Různé 

 

   
 

   1      Zápisy 

I. Zápis č. 3/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL ze dne 14. 2. 2024 
Předseda AS FZS TUL předložil ke schválení Zápis č. 3/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL 

ze dne 14. 2. 2024 

Diskuze: Senát nevznesl připomínky k předloženému zápisu.  

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Zápis č. 3/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL 

ze dne 14. 2. 2024 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 7-0-0 

 

II. Zápis č. 4/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL ze dne 29. 2. 2024 
Předseda AS FZS TUL předložil ke schválení Zápis č. 4/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL 
ze dne 29. 2. 2024 
Diskuze: Senát nevznesl připomínky k předloženému zápisu.  

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Zápis č. 4/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL 
ze dne 29. 2. 2024 
Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 6-0-1 
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  2 Vyjádření děkana FZS TUL 

  

Předseda AS FZS TUL poděkoval, že vyjádření bylo zasláno s dostatečným předstihem a senátoři tak měli dostatek 

času, aby se s ním seznámili. Uvedl, že nechápe výrok o potlačování názorů k otevřeným dopisům. Všichni dopis 

obdrželi, někteří i 2x, a všichni se s ním mohli seznámit. 29. 2. 2024 byl dopis znovu rozeslán a nebyl stažen.  

K založení diskutované firmy předseda uvedl, že jako jednatel firmy neměl možnost ukončit své působení ve firmě 

do konce roku tak, jak to bylo požadováno ve vytýkacím dopisu, a termín považuje za šibeniční. Dále uvedl, že údaj 

v děkanově vyjádření že má SimVR stejný předmět podnikání jako TUL a to konkrétně ‚‚výuka laické první pomoci s 

možností využití VR" je nepravdivý, protože takový předmět podnikání nemá ani SimVR ani TUL a je možné si to 

ověřit ve veřejných rejstřících. Předseda AS FZS dále uvedl, že pomůcky z FZS nikdy nevyužil v podnikání. 

Konstatoval, že program na FZS je zcela odlišný, jelikož je určen pro složky IZS. SimVR se zaměřuje na laickou 

první pomoc. Brýle pro VR jsou na trhu volně dostupné. Předseda dále uvedl, že za celou dobu nezaznamenal, že 

by FZS nebo TUL nabízela školení první pomoci včetně využití virtuální reality. Připomněl, že 4. 12. 2023 obdržel 

vytýkací dopis s informací o ukončení podnikání nebo pracovního poměru. Jednalo se však  

o termín, který nebylo možné splnit. K 2. 1. 2024 podal výpověď. Předseda dále uvedl, že není pravda, že by své 

angažmá ve firmě tajil senátu. Svoji činnost veřejně propagoval na sociálních sítích. Připomněl, že senát žádal o 

předložení návrhu řešení personální problematiky, což však v dokumentu není. Ze zápisu 3/24 vyplývá, že 

proděkanka Paukertová bude do konce výpovědi plnit veškeré své úkoly a poté děkan pověří její agendou 

proděkanku Procházkovou. Předseda uvádí jeho osobní názor, že buď se jedná o manažerské selhání, nebo je 

odchod proděkanky Paukertové jen „na oko“. Jedná se o důležitou pozici a z pohledu senátu není dostatečně 

hledáno. Předseda senátu prohlásil, že nikdy nezneužil majetek TUL ve prospěch firmy, ve skutečnosti tedy nikdy 

nedošlo ke střetu zájmů, pouze formálně. 

 

Diskuze: Lindauer uvedl, že chápe význam výzvy pro pana děkana jako vzkaz zaměstnancům a studentům fakulty, 

a měl by sloužit zklidnění situace. Tento účel podle něj vyjádření děkana splňuje, stejně jako setkání akademické 

obce. Vyjádření mohlo být informačně bohatší i vzhledem k personálnímu obsazení vedení fakulty; hlavní je, aby 

vedení bylo funkční a všechny zásadní úkoly splněny. Zopakoval, že je potřeba více využívat existujících 

komunikačních kanálů a práce senátu i mezi zasedáními.  

Mašková poděkovala za vyjádření a za organizaci setkání akademické obce. Přesto, že se účastnilo málo studentů, 

v komunikaci je třeba pokračovat. Ohledně podnikání předsedy AS FZS se domnívá, že toto řeší především 

zaměstnavatel a není to věcí senátu. Senátorka Mašková vznesla dotaz, zda bude proděkanka pro vzdělávací  

a pedagogickou činnost moci zastat funkci odcházející proděkanky, pokud má pouze poloviční úvazek a vedení není 

stabilní. V současné situaci je nutno řešit akreditace radiologů. 

Děkan uvedl k vyjádření předsedy, že potlačování vyjadřování je zjevné. Nejen ze způsobu vyvěšení dopisu 

proděkanky Paukertové, ale i z minimálního času, který byl ponechán na vyjádření. Informace byly nejprve vyvěšeny, 

pak staženy. K založení firmy předsedy AS FZS děkan uvedl, že při střetu zájmů se jedná o možnost, ne o zneužití. 

Děkan musel ve vzniklé situaci jednat, což učinil vytýkacím dopisem. Podle vyjádření právníků bylo možné ukončit 

pracovní poměr okamžitě. Předseda však dostal možnost udělat v té věci určité kroky, jako např. kolega Dudich. 

Děkan dále uvedl, že proděkanka Procházková bude zastávat obě agendy jen po nutnou dobu. Bude třeba někoho 

vyhledat, což může být do Liberce obtížné. Sama proděkanka je zodpovědná a již vyjádřila ze současné situace 

obavy. Problém vidí děkan v komunikaci mezi senátem a vedením. Přitom předseda je členem kolegia děkana právě 

z důvodu, aby předával informace senátu. 

 

Roubíček uvedl, že problémem není předseda senátu, ale stížnosti studentů. Cílem jednání je stabilizace fakulty, ne 

odvolání děkana. Jedná se o očistný proces, do kterého se zapojuje ombudsman, Ing. Michal i probíhající debaty.  
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Jen se vše mělo dít již dříve. Úloha děkana je náročná, stížnosti studentů na jednotlivé osoby je třeba řešit a zlepšovat 

tak poměry na fakultě. Současný senát končí, senátor Roubíček požádal kolegy o podporu voleb, sám oslovil lidi 

z KNL. Předpokládá, že význam FZS bude narůstat. 

  Návrh usnesení: AS FZS TUL bere na vědomí Vyjádření děkana FZS TUL. 

  Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

 

   
 

   

 

   2 Různé 

 

Dvořák vznesl dotaz ohledně termínu povolebního zasedání.  

Předseda stanovil zasedání předběžně na 28. 3. 2024 s tím, že čas bude ještě upřesněn. 

 

Předseda AS FZS TUL poděkoval přítomným a ukončil jednání. 

 

 

 

 

 

V Liberci dne 18. 3. 2024 
 
 

Mgr. Magda Holá, DiS. Ing. Bc. Jakub Reček, DiS. 

zapsala tajemnice AS FZS TUL předseda AS FZS TUL 

 

 


